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Prerydent Miasta Wloclawka

dr Marek Wojtkowski

Szanowny Panie Pre4ydencie,

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, a w szczeg6lnoSci mieszkaric6w osiedla

,,Potudnie" 
^)waaarrr 

sig z proSb4 o wykonanie Sciezki rowerowej wzdlu? ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskiego do ronda na Falbance.

Sciezka rowerowa, zkl6rej korrystaj4 mieszkaricy,prowadz4cawzdfuZut. Kaliskiej od

strony centrum miasta, konczy sig przy ul. Broniewskiego. Dalej rowerzy(;ci musz4 korzystai

z bardzo ruchliwej ul. Kaliskiej. V/ielu rowerzyst6w, w obawie o swoje bezpieczeristwo

wybiera iazdg chodnikiem, co r6wniez'nie jest bezpiecnte z uwagi na bardzo duzy ruch

piesrych i zagrohenra jakie wtedy mog4 zaistniei.

W zwi4zku z powyhszym proszg o wykonanie Sciezki rowerowej wzdlu| ul. Kaliskiej

od ul. Broniewskiego do ronda na Falbance.

Zpowu2antem
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